
Referat	  bestyrelsesmøde	  4	  	  september	  2018	  	  

Tilstede	   	   Søren,	  Kasper,	  Peter,	  Jette,	  Anne,	  Lone	  

	  

Referat	  sidst	   	   Ang.	  Forsikring	  –	  udsættes	  til	  næste	  gang.	  Kasper	  forsøger	  at	  få	  et	  
	   	   Skriftligt	  tilbud	  fra	  Sø	  Assurancen,	  han	  havde	  talt	  med.	  
	   	   Trygs	  er	  fremsendt	  til	  alle.	  
	   	   Vi	  træffer	  en	  beslutning	  i	  år,	  så	  der	  kan	  budgetsættes	  for	  2019.	  
	  

Instruktører	   	   Teknik	  kursus	  først	  kommende	  weekend	  	  for	  instruktørerne	  ifm	  	  
	   	   Deres	  færdiguddannelse.	  	  Der	  mangler	  således	  nu	  Turledelse,	  der	  udsættes	  	  
	   	   Til	  foråret	  2019.	  Anna	  mangler	  nagivation	  og	  holder	  øje	  med	  udbud.	  
	   	   Vi	  hører	  gerne	  og	  undersøger	  ang.	  Udvidelse	  af	  instruktør	  korpset	  til	  2019,	  	  
	   	   Hvem	  der	  har	  flair,	  lyst	  og	  motivation	  til	  at	  være	  med	  fremadrettet.	  
	   	   Svømmehalstider	  2018	  /	  2019	  skal	  fastsættes	  –	  måske	  ungetider	  fredage?	  
	   	   Søren	  oplyste,	  at	  der	  er	  kommet	  2	  kajak	  ergometre	  i	  Horne	  Hallen.	  
	   	   Når	  vi	  arbejder	  i	  kurser,	  vil	  vi	  huske	  at	  invitere	  Falsled	  og	  Ollerup	  Havkajakklub	  
	   	   Med	  også.	  	  
	   	   Aktivitet	  for	  junior	  kajakkajakroer	  via	  DGI	  undersøges,	  og	  tages	  med	  til	  
	   	   Netværksmøde	  i	  oktober.	  
	   	   Der	  vil	  blive	  frigivet	  og	  bestået	  IPP2	  iløbet	  af	  september	  –	  godt	  gået.	  
	  

Formand	   	   Søren	  er	  nu	  med	  i	  bestyrelsen	  for	  Outdoor	  Sydfyn,	  da	  der	  var	  frafald	  og	  Søren	  
	   	   Var	  suppleant.	  
	   	   Åben	  Skole,	  køres	  mandag	  og	  torsdag	  midt	  på	  dagen.	  Det	  går	  rigtig	  godt	  og	  
	   	   Der	  opleves	  glade	  og	  engagerede	  unge	  på	  holdene.	  Det	  er	  Søren	  Greve	  der	  
	   	   Tager	  tørnen	  med	  alle	  hold	  –	  Super	  flot	  –	  klubben	  takker.	  
	   	   Der	  er	  arrangement	  med	  personale	  fra	  Cowi	  fredag	  den	  21.9.	  14.00	  –	  17.30	  
	   	   Søren,	  Søren	  Junior	  og	  Rita	  dækker	  eftermiddagen.	  
	   	   	  

	   	   Anne	  oplyste,	  at	  der	  i	  et	  blad	  ”	  Visit	  Faaborg	  ”	  er	  nævnt	  at	  vi	  udlejer	  	  
	   	   Kajakker	  -‐	  ???????	  Mads	  skal	  kontaktes.	  
	  
Kasser	   	   Status	  på	  drift	  rundsendes.	  
	  
Sekretær	   	   fraværende	  
	  
Materialer	   	   Liner	  	  skal	  eftergået	  på	  alle	  kajakker.	  
	   	   Luger	  er	  bestilt	  –	  men	  stadig	  i	  restordre	  –	  der	  skal	  rykkes	  –	  vi	  mangler	  dem	  
	   	   Der	  mangler	  stadig	  at	  blive	  repareret	  nogle	  kajakker	  der	  er	  knækket	  ved	  	  



	   	   Bagsmæk.	  
	   	   Alle	  kajakker	  skal	  eftergåes	  for	  defekter	  mm.	  –	  	  
	   	   Arbejdsdag	  dertil	  ?	  inkl	  oprydning	  diverse	  steder	  inden	  vintersæson	  samt	  	  

Ophængning	  af	  rør	  til	  bøjler	  mm.	  
	   	   Veste	  skal	  gennemgåes.	  
	  
	   	   Mulige	  ønsker	  til	  indkøb:	  
	   	   Pagajer	  
	   	   Luger	  
	   	   Junior	  kajak	  
	   	   Voksen	  kajak	  
	  
Arrangementer	   Julefrokost	  16.11	  –	  tovholder?	  Indbydelse	  ud	  
	   	   Lucia	  13.12.	  –	  Kasper	  –	  og?	  Tovholder	  –	  møde	  planlægges	  –	  Falsled,	  
	   	   Malik	  og	  Ollerup	  inviteres.	  
	  
	   	   Næste	  bestyrelsesmøde	  tirsdag	  2	  oktober	  kl.	  19.00	  
	  
	   	   	   	   	  
	  


